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22705 Wijziging van de Pachtwet

Nr. 12 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN LANDBOUW, NATUUR–
BEHEER EN VISSERIJ

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

's-Gravenhage, 31 mei 1994

Met het oog op het debat van 1 juni a.s. over de in deze demissionaire
periode nog door uw Kamer te behandelen wetsvoorstellen, deel ik u met
betrekking tot bovenvermeld wetsvoorstel het volgende mede.

De wens tot een spoedige behandeling ervan is ingegeven door twee
redenen.

De eerste is dat uitstel van behandeling van de voorgestelde wijziging
financiële consequenties heeft. Oplopend in een periode van 5 jaren gaat
het hierbij, naar geraamd, uiteindelijk om een bedrag van jaarl i jks ca. 2
miljoen gulden.

Meer structurele reden is dat de voorstellen beogen verkleining van het
pachtareaal te voorkomen en de pacht als financieringsinstrument voor de
landbouwte behouden. Een meer marktconforme benadering van de
pacht is daartoe dringend noodzakelijk. Deze noodzaak blijkt ook uit de
praktijk, die behoefte heeft aan mogelijkheden tot flexibeler grondgebruik.
In de Structuurnota Landbouw (Kamerstukken II, 1989/90, 21 148) is deze
noodzakelijkheid reeds vastgesteld.

Mogelijkheden voor een meer flexibel grondgebruik, zoals dit
wetsvoorstel dat beoogt, zijn voorts van belang voor de realisering van
het beleid tot terugdringing van het gebruik van gewasbeschermingsmid–
delen.

De Staatssecretaris van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
J. D. Gabor
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